
 
 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання постійної комісії обласної ради 

з питань освіти, науки та культури 

 

25 жовтня 2023 року  

 

м. Полтава № 18 

Головуючий: Діденко Олег Григорович – голова постійної комісії. 

 

Присутні: Василенко Марина Григорівна – заступник голови постійної комісії, 

Воротинцев Василь Альбертович (у режимі відеоконференції), Сухонос Наталія 

Василівна (у режимі відеоконференції), Калюга Ірина Олександрівна, Усанова 

Ольга Петрівна, Юрченко Тетяна Олегівна – члени постійної комісії. 

 

Відсутні члени постійної комісії: Цибульська Юлія Володимирівна – секретар 

постійної комісії, Богдан Руслан Дмитрович. 

 

Склад постійної комісії – 9 осіб. Присутні – 7 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 
 

 

Баленко 

Олександр Григорович 

 

- виконувач обов’язків начальника 

Полтавського ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою імені Віталія 

Грицаєнка Полтавської обласної ради 
 

Бєлоножко 

Олег Вячеславович 
 

- заступник голови Полтавської обласної ради 

Биков 

Валерій Олександрович 

- виконувач обов’язків директора 

Комунального закладу Полтавської обласної 

ради «Полтавська обласна Мала академія 

наук учнівської молоді» 

 

Біленький 

Олександр Юрійович 
 

- голова Полтавської обласної ради 

Іванченко 

Анатолій Віталійович 

- директор Професійно-технічного училища 

№ 44 м. Миргорода 
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Ковшар 

Наталія Леонідівна 

- виконувач обов’язків директора 

Комунальної установи «Центр фінансово-

статистичного аналізу та матеріально-

технічного забезпечення освітніх закладів» 

Полтавської обласної ради 
 

Коморна 

Леся Федорівна 
 

- начальник Управління майном обласної 

ради 

Кончаковський 

Євген Олегович 

- директор Департаменту освіти і науки 

Полтавської обласної військової 

адміністрації 
 

Корецький 

Микола Борисович 
 

- депутат Полтавської обласної ради (у 

режимі відеоконференції) 

Кращенко 

Юрій Петрович 

 

- начальник Управління Державної служби 

якості освіти у Полтавській області (у 

режимі відеоконференції) 

 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

- заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату 

обласної ради 
 

Лемешко 

Олександр Миколайович 
 

- перший заступник голови Полтавської 

обласної ради 

 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

- начальник відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 
 

Порубай 

Наталія Юріївна 

- заступник директора з методичної роботи 

Полтавського обласного центру 

національно-патріотичного виховання, 

туризму і краєзнавства учнівської молоді 

Полтавської обласної ради 
 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 
 

- заступник голови Полтавської обласної ради 

Сафонов 

Владислав Геннадійович  

 

- виконувач обов’язків директора 

Полтавського спортивного ліцею 

Полтавської обласної ради 
 

Синявська 

Тамара Григорівна 

- заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної 

ради 
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Смотрицька 

Людмила Олександрівна 

 

- заступник керуючого справами – начальник 

загального відділу виконавчого апарату 

обласної ради, депутат Полтавської обласної 

ради 
 

Чепурко 

Олексій Григорович 

- заступник голови Полтавської обласної ради 

 

Представники засобів масової інформації 

 

Перед початком засідання постійної комісії присутні на засіданні 

вшанували хвилиною мовчання загиблих внаслідок збройної агресії російської 

федерації проти України. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, проінформував, що депутатом 

Полтавської обласної ради Корецьким Миколою Борисовичем направлено для 

розгляду на засіданні постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та 

культури матеріали щодо припинення антиконституційних дій відносно 

Української Православної Церкви. Запропонував розглянути це звернення у 

«Різному». 

 

Порядок денний: 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про розширення переліку рівнів 

повної загальної середньої освіти, які забезпечуються у Гадяцькому 

профільному ліцеї імені Т.Г. Шевченка Полтавської обласної ради». 

2. Про розгляд питання «Про закріплення майна на праві оперативного 

управління». 

3. Про розгляд питання «Про внесення змін до Обласної програми 

національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 роки». 

4. Про розгляд питання «Про затвердження Положення про Піклувальну 

раду закладу загальної середньої освіти, засновником якого є Полтавська 

обласна рада, та утворення Піклувальної ради Полтавського ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної 

ради». 

5. Про роботу Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради. 

6. Про лист Консультативної ради у справах ветеранів війни, сімей 

загиблих (померлих) захисників та захисниць України при Полтавській 

районній військовій адміністрації щодо проведення роз’яснювальної роботи 

стосовно забезпечення прав дітей, батьки/опікуни яких проходять військову 

службу. 

7. Про роботу відокремленого структурного підрозділу «Центр військово-

патріотичного виховання» Полтавського обласного центру національно-

патріотичного виховання, туризму і краєзнавства учнівської молоді 

Полтавської обласної ради. 
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8. Про роботу Комунального закладу Полтавської обласної ради 

«Полтавська обласна Мала академія наук учнівської молоді». 

9. Про роботу Комунальної установи «Центр фінансово-статистичного 

аналізу та матеріально-технічного забезпечення освітніх закладів». 

10. Про матеріально-технічне забезпечення та наслідки ракетного обстрілу 

Професійно-технічного училища № 44 м. Миргорода. 

11. Про передачу майна зі спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області у державну власність. 

12. Різне. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, поставив на голосування 

запропонований порядок денний. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував затвердити регламент 

роботи засідання постійної комісії. 

Для інформації з питань порядку денного – до 10 хв., 

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв. 

Загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді у разі наявності у членів постійної комісії та 

присутніх на засіданні депутатів обласної ради конфлікту інтересів при 

розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом 

своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

Наголосив на необхідності, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою 

дотримання заходів безпеки та попередження витоку інформації, що може 

призвести до обізнаності противника про оборонні заходи в області, під час 

проведення засідання постійної комісії утриматись від здійснення фото- та 

відеозйомок. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив про зміни у складі 

комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури, представив учасникам 

засідання нового члена постійної комісії – Калюгу Ірину Олександрівну. 
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Розгляд питань порядку денного.  

 

1. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про розширення переліку 

рівнів повної загальної середньої освіти, які забезпечуються у Гадяцькому 

профільному ліцеї імені Т.Г. Шевченка Полтавської обласної ради». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що даним проєктом рішення 

пропонується розшити перелік рівнів повної загальної середньої освіти у 

Гадяцькому профільному ліцеї імені Т.Г. Шевченка Полтавської обласної ради, 

забезпечивши для дітей територіальних громад області, в тому числі дітей-сиріт 

та дітей, позбавлених батьківського піклування, здобуття початкової освіти. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про розширення переліку 

рівнів повної загальної середньої освіти, які забезпечуються у Гадяцькому 

профільному ліцеї імені Т.Г. Шевченка Полтавської обласної ради». 

 

 

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про закріплення майна на праві 

оперативного управління». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила, 

що до Полтавської обласної ради надійшло звернення Полтавського 

краєзнавчого музею імені Василя Кричевського щодо закріплення на праві 

оперативного управління за музеєм нерухомого майна, що перебуває на його 

балансі, за адресами: м. Полтава, проспект Першотравневий, 16 та м. Полтава, 

вул. Конституції, 2. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

 



 6 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до Обласної програми 

національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 роки». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, про зміни, які пропонується 

внести до Обласної програми національно-патріотичного виховання дітей та 

молоді на 2021 – 2025 роки, зокрема: 

- збільшити фінансування з обласного бюджету на забезпечення речовим 

майном учнів Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою Полтавської обласної ради та Полтавського ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної 

ради; 

- заснувати стипендію на честь загиблого захисника України полтавця 

Дмитра Пругла, військовослужбовця спецпідрозділу «Азов» Національної 

гвардії України, учасника антитерористичної операції та Операції об’єднаних 

сил на Сході України. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, відзначив, що за результатами 

вступної кампанії у Кременчуцькому ліцеї з посиленою військово-фізичною 

підготовкою Полтавської обласної ради в цьому році заповнено всі місця. 

Запитав, скільки комплектів форми планується закупити для учнів ліцеїв з 

посиленою військово-фізичною підготовкою. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що для Кременчуцького ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради 

планується закупити 62 комплекти, для учнів Полтавського ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної 

ради – 200 комплектів. 

Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, нагадав, що на 

початку 2023 року було закладено кошти на ремонтні роботи у 

Кременчуцькому ліцеї з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради. Запропонував рекомендувати управлінню 

капітального будівництва Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
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обласної військової адміністрації надати до Полтавської обласної ради 

інформацію щодо перерозподілу коштів, які були заплановані для проведення 

ремонтних робіт у зазначеному ліцеї, та перспективи проведення ремонту 

закладу. 

Усанова О.П., член постійної комісії, висловила пропозицію: при 

формуванні бюджету на 2024 рік 50 % – розподіляти на допомогу Збройним 

Силам України, 50 % – на всі інші видатки. Запитала, чи планується створення 

військового ліцею в м. Лубни. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що краще створити військовий 

ліцей на базі нині діючого Великосорочинського ліцею Полтавської обласної 

ради. 

Біленький О.Ю., голова Полтавської обласної ради, запитав про 

перспективи роботи Градизького ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою Полтавської обласної ради. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що для оновлення матеріально-

технічної бази Градизького ліцею залучаються кошти Європейського банку. 

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала організувати робочу 

поїздку за участю членів постійної комісії та відвідати Кременчуцький ліцей з 

посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради, 

Полтавський ліцей з посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія 

Грицаєнка Полтавської обласної ради, Великосорочинський ліцей Полтавської 

обласної ради. 

Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, запропонував 

запросити до участі у робочій поїздці представників управління капітального 

будівництва Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, рекомендував Департаменту освіти 

і науки Полтавської обласної військової адміністрації організувати більш 

широку інформаційну кампанію для залучення учнів до конкурсів на здобуття 

стипендій. 

Василенко М.Г., член постійної комісії, запитала про порядок обрання 

форми одягу для учнів військових ліцеїв. 

Баленко О.Г., виконувач обов’язків начальника Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради, повідомив, що форма одягу обирається згідно з 

наказом Міністерства оборони України від 20 листопада 2017 року № 606 «Про 

затвердження Правил носіння військової форми одягу та знаків розрізнення 

військовослужбовцями Збройних Сил України, Державної спеціальної служби 

транспорту та ліцеїстами військових ліцеїв». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати відповідний проєкт рішення з цього питання та внести його на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про затвердження Положення про 

Піклувальну раду закладу загальної середньої освіти, засновником якого є 

Полтавська обласна рада, та утворення Піклувальної ради Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що з метою вирішення 

перспективних завдань, залучення додаткових фінансових ресурсів для розвитку 

закладів загальної середньої освіти пропонується затвердити Положення про 

Піклувальну раду закладу загальної середньої освіти, засновником якого є 

Полтавська обласна рада, та утворити Піклувальну раду Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Усанова О.П., член постійної комісії, запитала, чи передбачається цим 

проєктом рішення затвердження персонального складу Піклувальної ради 

Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені 

Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що персональний склад буде 

затверджуватися згідно з положенням, а саме: інформація про надані 

кандидатури до складу Піклувальної ради подається голові Полтавської 

обласної ради та голові (начальнику) Полтавської обласної державної 

(військової) адміністрації з метою формування спільного розпорядження. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував, Положення про 

Піклувальну раду доповнити нормою, згідно якої кандидатури до складу 

Піклувальної ради закладу попередньо розглядаються та погоджуються 

профільною комісією обласної ради. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Положення про Піклувальну раду закладу загальної середньої освіти, 

засновником якого є Полтавська обласна, доповнити нормою, згідно якої 

кандидатури до складу Піклувальної ради закладу попередньо розглядаються та 

погоджуються профільною комісією обласної ради. 

3. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати відповідний проєкт рішення з цього питання та внести його на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

 

5. СЛУХАЛИ: Про роботу Полтавського ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради. 

 

Баленко О.Г., виконувач обов’язків начальника Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради, повідомив, про роботу Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради, зокрема, про початок навчального року, набір 

ліцеїстів, організацію навчального процесу, проблемні питання діяльності, 

наголосив на потребі створити в укритті умови для проведення навчання під 

час повітряних тривог. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

В обговоренні взяли участь: Усанова О.П., член постійної комісії, 

Діденко О.Г., голова постійної комісії. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив про необхідність розширення 

штату ліцею та включення до нього посад технічних працівників для 

обслуговування приміщення та території. Також є можливість переведення 

таких працівників з Полтавського мистецького ліцею ім. Софії Русової 

Полтавської обласної ради. 

Лемешко О.М., перший заступник голови Полтавської обласної ради, 

позитивно відзначив роботу виконувача обов’язків начальника Полтавського 

ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради Баленка О.Г. з організації проведення набору 

ліцеїстів, початку навчального процесу та забезпечення подальшого розвитку 

закладу. 

Василенко М.Г., член постійної комісії, запитала про харчування ліцеїстів 

та наявність ліків у медпункті ліцею. 

Баленко О.Г., виконувач обов’язків начальника Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради, відповів, що у ліцеї організовано 5-ти разове 

харчування, яке підвозиться; у ліках є додаткова потреба. 



 10 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, доповнив, що у ліцеї є велике 

приміщення їдальні, але відсутнє обладнання харчоблоків. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О., виконувача обов’язків 

начальника Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради Баленка О.Г. взяти до 

відома. 

2. Рекомендувати Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації розглянути інформацію керівника щодо потреб 

Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені 

Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради, повідомити постійну комісію 

обласної ради з питань освіти, науки та культури про результати розгляду. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про лист Консультативної ради у справах ветеранів війни, сімей 

загиблих (померлих) захисників та захисниць України при Полтавській 

районній військовій адміністрації щодо проведення роз’яснювальної роботи 

стосовно забезпечення прав дітей, батьки/опікуни яких проходять військову 

службу. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував у зв’язку з 

відсутністю доповідача перенести розгляд питання на наступне засідання 

постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: перенести розгляд питання про лист Консультативної ради у 

справах ветеранів війни, сімей загиблих (померлих) захисників та захисниць 

України при Полтавській районній військовій адміністрації щодо проведення 

роз’яснювальної роботи стосовно забезпечення прав дітей, батьки/опікуни яких 

проходять військову службу, на наступне засідання постійної комісії обласної 

ради з питань освіти, науки та культури. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про роботу відокремленого структурного підрозділу «Центр 

військово-патріотичного виховання» Полтавського обласного центру 

національно-патріотичного виховання, туризму і краєзнавства учнівської 

молоді Полтавської обласної ради. 

 

Порубай Н.Ю., заступник директора з методичної роботи Полтавського 

обласного центру національно-патріотичного виховання, туризму і 
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краєзнавства учнівської молоді Полтавської обласної ради, повідомила, про 

роботу відокремленого структурного підрозділу «Центр військово-

патріотичного виховання» Полтавського обласного центру національно-

патріотичного виховання, туризму і краєзнавства учнівської молоді 

Полтавської обласної ради, а саме: гуртки, які створено при закладах освіти, 

заходи, організовані протягом вересня-жовтня, ремонтно-будівельні роботи, які 

проводяться у приміщенні підрозділу, та матеріально-технічне забезпечення, 

яке планується закупити. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав про наявність медичних 

макетів та тренажерів. 

Порубай Н.Ю., заступник директора з методичної роботи Полтавського 

обласного центру національно-патріотичного виховання, туризму і 

краєзнавства учнівської молоді Полтавської обласної ради, відповіла, що до 

кінця 2023 року заплановано їх закупити. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав про отримання дозволу для 

організації та проведення туристичних походів. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що Маршрутно-кваліфікаційна 

комісія створена, але у зв’язку з військовим станом походи заборонені по всій 

Україні. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, наголосив на необхідності 

організувати курсовий табір, обладнати невелику територію, де можна буде 

проводити тренування з дітьми. Запропонував Департаменту освіти і науки 

Полтавської обласної військової адміністрації надати інформацію щодо 

функціонування Маршрутно-кваліфікаційної комісії. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію заступника директора з методичної роботи 

Полтавського обласного центру національно-патріотичного виховання, туризму 

і краєзнавства учнівської молоді Полтавської обласної ради Порубай Н.Ю. про 

роботу відокремленого структурного підрозділу «Центр військово-

патріотичного виховання» Полтавського обласного центру національно-

патріотичного виховання, туризму і краєзнавства учнівської молоді 

Полтавської обласної ради взяти до відома. 
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8. СЛУХАЛИ: Про роботу Комунального закладу Полтавської обласної ради 

«Полтавська обласна Мала академія наук учнівської молоді». 

 

Биков В.О., виконувач обов’язків директора Комунального закладу 

Полтавської обласної ради «Полтавська обласна Мала академія наук учнівської 

молоді», презентував роботу Комунального закладу Полтавської обласної ради 

«Полтавська обласна Мала академія наук учнівської молоді». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав, про план роботи Малої 

академії наук на 2023/2024 навчальний рік. 

Биков В.О., виконувач обов’язків директора Комунального закладу 

Полтавської обласної ради «Полтавська обласна Мала академія наук учнівської 

молоді», відповів, що згідно з планом академії протягом року кожним вищим 

навчальним закладом Полтавської області буде проведено захід для учнів. 

Також організовано роботу гуртків при закладах вищої освіти області. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, наголосив на необхідності 

проводити наукову роботу за всіма напрямками, залучати найкращих педагогів 

області для навчання дітей. 

Биков В.О., виконувач обов’язків директора Комунального закладу 

Полтавської обласної ради «Полтавська обласна Мала академія наук учнівської 

молоді», запропонував підтримати створення філії Полтавської обласної Малої 

академії наук учнівської молоді на базі Решетилівського професійного 

аграрного ліцею імені І.Г. Боровенського. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували –0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О., виконувача обов’язків 

директора Комунального закладу Полтавської обласної ради «Полтавська 

обласна Мала академія наук учнівської молоді» Бикова В.О. взяти до відома. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: Про роботу Комунальної установи «Центр фінансово-

статистичного аналізу та матеріально-технічного забезпечення освітніх 

закладів». 

 

Ковшар Н.Л., виконувач обов’язків директора Комунальної установи 

«Центр фінансово-статистичного аналізу та матеріально-технічного 

забезпечення освітніх закладів» Полтавської обласної ради, презентувала 

стратегію розвитку закладу. 
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ВИСТУПИЛИ:  

В обговоренні взяли участь: Діденко О.Г., голова постійної комісії, 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, Ковшар Н.Л., виконувач обов’язків 

директора Комунальної установи «Центр фінансово-статистичного аналізу та 

матеріально-технічного забезпечення освітніх закладів» Полтавської обласної 

ради, Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

Усанова О.П., член постійної комісії. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав про тендери на закупівлю 

будівельних матеріалів, організовані установою, проведення будівельних робіт. 

Ковшар Н.Л., виконувач обов’язків директора Комунальної установи 

«Центр фінансово-статистичного аналізу та матеріально-технічного 

забезпечення освітніх закладів» Полтавської обласної ради, відповіла, що 

Центр відповідальний лише за капітальні та поточні ремонті роботи, а 

повноваження щодо проведення реставраційних робіт та робіт з будівництва 

належать управлінню капітального будівництва Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав про штатну чисельність 

закладу. 

Ковшар Н.Л., виконувач обов’язків директора Комунальної установи 

«Центр фінансово-статистичного аналізу та матеріально-технічного 

забезпечення освітніх закладів» Полтавської обласної ради, відповіла, що у 

штаті – 40 посад, 2 з них – вакантні. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував перенести розгляд 

питання про роботу Комунальної установи «Центр фінансово-статистичного 

аналізу та матеріально-технічного забезпечення освітніх закладів» на наступне 

засідання постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури у 

зв’язку з необхідністю додаткового його вивчення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: перенести розгляд питання про роботу Комунальної установи 

«Центр фінансово-статистичного аналізу та матеріально-технічного 

забезпечення освітніх закладів» на наступне засідання постійної комісії 

обласної ради з питань освіти, науки та культури. 

 

 

10. СЛУХАЛИ: Про матеріально-технічне забезпечення та наслідки ракетного 

обстрілу Професійно-технічного училища № 44 м. Миргорода. 

 

Іванченко А.В., директор Професійно-технічного училища № 44 

м. Миргорода, проінформував про наслідки ракетного обстрілу Професійно-

технічного училища № 44 м. Миргорода, повідомив, що пошкоджено 
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адміністративно-навчальний корпус, їдальню та навчальний корпус, всього 

пошкоджено 183 вікна. Працівниками було проведено прибирання, вікна на цей 

час забито плівкою. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Діденко О.Г., голова постійної комісії, знайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували –1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О., директора Професійно-

технічного училища № 44 м. Миргорода Іванченка А.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації надати 

Полтавській обласній раді до 15 листопада 2023 року інформацію про вжиті 

заходи з ліквідації наслідків ракетного удару по Професійно-технічному 

училищу № 44 м. Миргорода. 

 

 

11. СЛУХАЛИ: Про передачу майна зі спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області у державну власність. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, нагадав, що на попередній комісії 

розглядалося звернення (міститься інформація, розголошення якої може 

завдати істотної шкоди інтересам національної безпеки). 

 

 

 

 

 

 

ВИСТУПИЛИ:  

В обговоренні взяли участь: Усанова О.П., член постійної комісії, 

Сафонов В.Г., виконувач обов’язків директора Полтавського спортивного 

ліцею Полтавської обласної ради, Синявська Т.Г., заступник керівника 

апарату – керуючий справами виконавчого апарату обласної ради, 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, Діденко О.Г., 

голова постійної комісії. 

 

Синявська Т.Г., заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, повідомила, що відділ юридичного 

забезпечення виконавчого апарату обласної ради опрацював зазначене питання 

та надав відповідні висновки. Також розглядається питання оформлення права 

оперативного управління на вказане майно. Наголосила, що згідно з Законом 
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України «Про освіту» передача майна державних і комунальних закладів 

заборонена. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

юридичним висновком щодо можливості передачі майна зі спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області у державну 

власність. Відзначив, що згідно зі статтею 80 Закону України «Про освіту» 

майно закладів освіти та установ, організацій, підприємств системи освіти 

належить їм на правах, визначених законодавством. Основні фонди, оборотні 

кошти та інше майно державних і комунальних закладів освіти не підлягають 

вилученню, крім випадків, встановлених законом. Об’єкти та майно державних 

і комунальних закладів освіти не підлягають приватизації чи використанню для 

провадження видів діяльності, не передбачених спеціальними законами, крім 

надання в оренду з метою надання послуг, які не можуть бути забезпечені 

безпосередньо закладами освіти, пов’язаних із забезпеченням освітнього 

процесу або обслуговуванням учасників освітнього процесу, з урахуванням 

визначення уповноваженим органом управління можливості користування 

державним або комунальним нерухомим майном відповідно до законодавства. 

Таким чином, правові підстави для припинення оперативного управління 

майном, яке знаходиться на балансі Полтавського спортивного ліцею 

Полтавської обласної ради з метою подальшої передачі його у державну 

власність для потреб (міститься інформація, розголошення якої може завдати 

істотної шкоди інтересам національної безпеки). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала рекомендувати 

(міститься інформація, розголошення якої може завдати істотної шкоди 

інтересам національної безпеки). 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила, 

(міститься інформація, розголошення якої може завдати істотної шкоди 

інтересам національної безпеки) 

 

 

Синявська Т.Г., заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, запропонувала (міститься інформація, 

розголошення якої може завдати істотної шкоди інтересам національної 

безпеки). 
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Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф., заступника керівника апарату – керуючого справами 

виконавчого апарату обласної ради Синявської Т.Г., виконувача обов’язків 

директора Полтавського спортивного ліцею Полтавської обласної ради 

Сафонова В.Г. взяти до відома. 

2. Надати відповідь щодо передачі майна (міститься інформація, 

розголошення якої може завдати істотної шкоди інтересам національної 

безпеки). 

 

 

 

 

 

 

12. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Корецький М.Б., депутат Полтавської обласної ради, запропонував для 

розгляду членам постійної комісії матеріали щодо припинення 

антиконституційних дій відносно Української Православної Церкви. Також 

повідомив інформацію про незаконне захоплення церкви, яка знаходиться у 

с. Піщане Кременчуцького району. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, рекомендував звернутися до 

правоохоронних органів щодо рейдерського захоплення церкви. 

Запропонував депутату Полтавської обласної ради Корецькому М.Б. 

оформити ініційований проєкт рішення та внести його на розгляд сесії з 

дотриманням вимог Регламенту Полтавської обласної ради восьмого 

скликання. 

 

 

 

Голова постійної комісії      Олег ДІДЕНКО 


